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Valtuutettu Jari-Antti Hörkkö luki ja jätti seuraavan 8 valtuutetun 
allekirjoittaman valtuustoaloitteen:  
 
”Kaupunkipurot ovat tärkeä osa kaupunkien maisemaa ja niiden merkitys 
on vähäistä vesimäärää suurempi. 
 
Purot ja varsinkin kaupunkipurot ovat viime aikoina nousseet esiin, hyvänä 
esimerkkinä Kuninkojan onnistunut kunnostushanke. Voisiko Naantalilla 
olla oma kaupunkipuro? Mielestäni kyllä voisi, nimittäin Luolalanjärvestä 
Kylpylänlahteen virtaava puro. Tällä hetkellä kalan nousu puroon on 
olematonta tai vähäistä. Uskon, että oikeilla kunnostustoimilla jopa 
taimenen nouseminen kutemaan voisi olla tulevaisuudessa mahdollista. 
Samalla kalan nouseminen Luolalanjärveen voitaisiin turvata. 
Suurimpina ongelmina lienee virtaaman vähäisyys varsinkin kesäaikaan ja 
veden lämpötilan nouseminen liian korkeaksi. 
 
Taloudellisestihan hankkeen kustannukset eivät saisi nousta kovin 
korkealle, koska kunnostuksen suurin merkitys olisi lähinnä symbolinen 
sekä virkistysarvollinen. Tosin merkitystä luonnonkalan arvostusta kohtaan 
ei voi väheksyä. Siksi hanke tulisi tehdä yhteistyöhankkeena. Esimerkiksi 
Valonia on osallistunut vastaavanlaisiin hankkeisiin. Voisiko valmistelussa 
käyttää opiskelijayhteistyötä? Pro Luolalanjärven luulisi myös kiinnostuvan 
asiasta. 
 
Eli yhteenvetona esitän, että kaupunki mahdollistaa yhdessä 
yhteistyökumppaneiden kanssa Luolalanjärvestä Kylpylänlahteen laskevan 
puron kunnostamisen kalatieksi Luolalanjärveen sekä taimenen 
kutupuroksi.” 

   
Päätös Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi. 
  


